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Protokół nr 169/23   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 20 marca 2023 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

 

     

  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel          - skarbnik powiatu 

2. Pan Maciej Bryś          - naczelnik Wydziału Komunikacji,  

               Transportu i Dróg w Starostwie  

                         Powiatowym w Wieluniu 

3. Pan Bartłomiej Panek          - kierownik Powiatowego Zarządu   

       Dróg w Wieluniu (PZD) 

4. Pani Justyna Kałuziak          - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji,  

                 Kartografii, Katastru i Gospodarki   

                          Nieruchomościami w Starostwie  

                Powiatowym w Wieluniu  

5. Pani Agnieszka Stępień-Wyrembak     -  wicedyrektor II Liceum  

                 Ogólnokształcącego im. Janusza   

       Korczaka w Wieluniu (II LO) 
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6. Pan Dariusz Kowalczyk   - dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana  

         Długosza w Wieluniu (ZS nr 2) 

7. Pan Zenon Kołodziej             - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury,  

        Sportu i Promocji w Starostwie Powiatowym    

        w Wieluniu  

 

 

Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CLXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CLXVI i CLXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

5. Rozpatrzenie prośby Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o dofinansowanie zadań inwestycyjnych 

przeprowadzanych w 2023 r. - dot. budowy dróg dojazdowych do Szpitalnego 

Oddziału Ratunkowego i parkingu, robót budowlano-montażowych i materiałów 

potrzebnych do osadzenia i podłączenia Rezonansu Magnetycznego, robót 

budowlano-adaptacyjnych  w pracowni RTG oraz instalacji i uruchomienia 

nowego aparatu.  

6. Rozpatrzenie wniosku Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż drewna będącego na stanie 

Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu.  

7. Zapoznanie z pismem Wójtów Gmin powiatu wieluńskiego oraz Burmistrza 

Wielunia w sprawie zmiany stawek za zajęcie pasa drogowego.  

8. Przyjęcie informacji Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza 

Kościuszki w Wieluniu o zawarciu umowy najmu pomieszczeń szkolnych  

o pow. 79,50 m2 ze Stowarzyszeniem WKS – Wieluń z przeznaczeniem  

na prowadzenie zajęć rekreacyjno-sportowych Kids Academy na okres 3 

miesięcy. 
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9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy najmu lokali znajdujących się w budynku zlokalizowanym  

na nieruchomości Powiatu Wieluńskiego – dot. wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy najmu lokali o łącznej pow. 36,20 m2 z Zarządem Oddziału Powiatowego 

Związku Nauczycielstwa Polskiego w Wieluniu z przeznaczeniem na działalność 

statutowo-administracyjną na okres 1 roku i 1 miesiąca. 

10. Przyjęcie informacji Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu o zawarciu umowy najmu sali gimnastycznej i kortu 

tenisowego z prowadzącym jednoosobową działalność gospodarczą pod firmą 

Akademia Tenisa Arkadiusz Frączyk z siedzibą w Oleśnie na okres od 8 marca 

2023 r. do 31 sierpnia 2023 r. 

11. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu o zwiększenie środków przyznanych w ramach „Harmonogramu 

wydarzeń kulturalnych i oświatowych organizowanych przy współpracy  

ze Starostwem Powiatowym w Wieluniu w 2023 r.” na organizację konferencji 

edukacyjnej „Technologie jutra”. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

konkursowej do opiniowania ofert złożonych w ramach otwartych konkursów  

na realizację zadań publicznych w roku 2023. 

13. Podjęcie decyzji przez Zarząd Powiatu w Wieluniu w sprawie złożenia wniosku 

przez Powiat Wieluński w konkursie „Ogrody przyjazne naturze”, na utworzenie 

ogrodu sensoryczno-hortiterapeutycznego dla uczestników Warsztatów Terapii 

Zajęciowej w Rudzie w związku z wnioskiem Prezesa Stowarzyszenia 

Integracyjnego Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin 

„Tacy Sami” - kontynuacja sprawy z CLXVIII posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu z dnia 10.03.2023 r. 

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia planu pracy Zarządu Powiatu w Wieluniu na 2023 r.  

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  
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17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034.  

19. Sprawy bieżące.  

20. Wolne wnioski.  

21. Zamknięcie CLXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CLXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CLXIX 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.   

 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu. 

Wobec tego wszystkie decyzje, które będą podejmowane będą miały moc 

obowiązującą. 

 

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w związku z tym, że Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu ze względów osobistych  

nie może uczestniczyć w dzisiejszym posiedzeniu Zarządu, zaproponował zdjęcie  

z proponowanego porządku obrad punku  5 pn. Rozpatrzenie prośby Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

o dofinansowanie zadań inwestycyjnych przeprowadzanych w 2023 r. - dot. budowy 

dróg dojazdowych do Szpitalnego Oddziału Ratunkowego i parkingu, robót 

budowlano-montażowych i materiałów potrzebnych do osadzenia i podłączenia 

Rezonansu Magnetycznego, robót budowlano-adaptacyjnych  w pracowni RTG oraz 

instalacji i uruchomienia nowego aparatu.  Zapytał, kto jest „za” zdjęciem  

w ww. punktu z porządku obrad.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zdjął z porządku 

obrad punkt 5  pn. Rozpatrzenie prośby Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o dofinansowanie zadań inwestycyjnych 

przeprowadzanych w 2023 r. - dot. budowy dróg dojazdowych do Szpitalnego 

Oddziału Ratunkowego i parkingu, robót budowlano-montażowych i materiałów 

potrzebnych do osadzenia i podłączenia Rezonansu Magnetycznego, robót 

budowlano-adaptacyjnych  w pracowni RTG oraz instalacji i uruchomienia nowego 

aparatu (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku  

z wprowadzoną zmianą obecny punkt 6 pn. Rozpatrzenie wniosku Kierownika 

Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

drewna będącego na stanie Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu, staje się 

punktem 5, a zamknięcie CLXIX posiedzenia Zarządu Powiatu staje się punktem 20. 

Zapytał, kto jest „za” przyjęciem porządku obrad z wprowadzoną zmianą.  

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad z wprowadzoną zmianą (głosowało 5 członków Zarządu).  



6 
 

 Przyjęty porządek obrad: 

 

1.   Otwarcie CLXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CLXVI i CLXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

5. Rozpatrzenie wniosku Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż drewna będącego na stanie 

Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu.  

6. Zapoznanie z pismem Wójtów Gmin powiatu wieluńskiego oraz Burmistrza 

Wielunia w sprawie zmiany stawek za zajęcie pasa drogowego.  

7. Przyjęcie informacji Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza 

Kościuszki w Wieluniu o zawarciu umowy najmu pomieszczeń szkolnych  

o pow. 79,50 m2 ze Stowarzyszeniem WKS – Wieluń z przeznaczeniem  

na prowadzenie zajęć rekreacyjno-sportowych Kids Academy na okres 3 

miesięcy. 

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy najmu lokali znajdujących się w budynku zlokalizowanym  

na nieruchomości Powiatu Wieluńskiego – dot. wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy najmu lokali o łącznej pow. 36,20 m2 z Zarządem Oddziału Powiatowego 

Związku Nauczycielstwa Polskiego w Wieluniu z przeznaczeniem na działalność 

statutowo-administracyjną na okres 1 roku i 1 miesiąca. 

9. Przyjęcie informacji Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu o zawarciu umowy najmu sali gimnastycznej i kortu 

tenisowego z prowadzącym jednoosobową działalność gospodarczą pod firmą 

Akademia Tenisa Arkadiusz Frączyk z siedzibą w Oleśnie na okres od 8 marca 

2023 r. do 31 sierpnia 2023 r. 

10. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu o zwiększenie środków przyznanych w ramach „Harmonogramu 

wydarzeń kulturalnych i oświatowych organizowanych przy współpracy  

ze Starostwem Powiatowym w Wieluniu w 2023 r.” na organizację konferencji 

edukacyjnej „Technologie jutra”. 
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11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

konkursowej do opiniowania ofert złożonych w ramach otwartych konkursów  

na realizację zadań publicznych w roku 2023. 

12. Podjęcie decyzji przez Zarząd Powiatu w Wieluniu w sprawie złożenia wniosku 

przez Powiat Wieluński w konkursie „Ogrody przyjazne naturze”, na utworzenie 

ogrodu sensoryczno-hortiterapeutycznego dla uczestników Warsztatów Terapii 

Zajęciowej w Rudzie w związku z wnioskiem Prezesa Stowarzyszenia 

Integracyjnego Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin 

„Tacy Sami” - kontynuacja sprawy z CLXVIII posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu z dnia 10.03.2023 r. 

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia planu pracy Zarządu Powiatu w Wieluniu na 2023 r.  

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034.  

18. Sprawy bieżące.  

19. Wolne wnioski.  

20. Zamknięcie CLXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z CLXVI i CLXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

do treści protokołów. Nikt nie zgłosił uwag.  Zapytał, kto jest „za” przyjęciem protokołu 

nr 166 z CLXVI posiedzenia Zarządu Powiatu.  
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 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 166/22 z CLXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało  

5 członków Zarządu). 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem protokołu nr 167 z CLXVII posiedzenia Zarządu Powiatu.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 167/22 z CLXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

 

 

Pkt 5 

Rozpatrzenie wniosku Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż drewna będącego na stanie 

Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu. 

 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana 

Bartłomieja Panka – kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu oraz pana 

Macieja Brysia - naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg. Udzielił głosu 

panu kierownikowi Pankowi.  

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu omówił przedmiotową sprawę. Zaproponował cenę 250 zł za kubik. 

Przypomniał, że ostatnio była cena 250 zł za kubik i taką zostawił. Nadmienił,  

że cena jest do dyskusji – czy jest aktualna, czy należy ją zmienić, podwyższyć.   

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Udzielił głosu panu Wojcieszakowi.  



9 
 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu stwierdził, że ceny aż dużo 

większe nie są, maksymalne jakie widział, to trochę ponad 300 zł, więc jego zdaniem 

zaproponowana cena 250 zł to będzie kwota, którą można spokojnie utrzymać.  

 Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu przekazał, że radny Borczyk mówił teraz, że w lesie drzewo jest po 180 

zł.   

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

wyrażeniem zgody na sprzedaż drewna będącego na stanie Powiatowego Zarządu 

Dróg w Wieluniu, za cenę 250 zł za m3 zaproponowaną przez Kierownika 

Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wyraził zgodę  

na sprzedaż drewna będącego na stanie Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu,  

za cenę 250 zł za m3 zaproponowaną przez Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).       

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu poprosił, aby pan kierownik  

i jego służby jeszcze raz sprawdziły kwestię czy jest wymagany zakup kasy fiskalnej 

do tej sprzedaży, czy nie i aby były rozwiązane sprawy Vat-skie.   

 

 

 

Pkt 6 

Zapoznanie z pismem Wójtów Gmin powiatu wieluńskiego oraz Burmistrza 

Wielunia w sprawie zmiany stawek za zajęcie pasa drogowego. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że wpłynęło pismo od Wójta  Gminy Osjaków w imieniu włodarzy gmin, stanowiące 
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wniosek o zmniejszenie stawek za zajęcie pasa drogowego. Zauważył, że propozycja 

pana wójta jest taka sama jak przy budowie infrastruktury telekomunikacyjnej gdzie 

jest to ustawowo narzucone. Zaznaczył, że w jego ocenie jest to kwota  

nie do przyjęcia. Otworzył dyskusję. Udzielił głosu panu wicestaroście. 

 Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował, aby zejść  

do najniższych stawek za zajęcie pasa drogowego funkcjonujących w sąsiedztwie:  

za zajęcie całej jezdni 100% - 8 zł/m2, za zajęcie jezdni do szer. 50% - 5 zł/m2, 

pobocza, chodniki, pozostały pas drogowy  - 3 zł/m2.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

jeszcze pytania. Udzielił głosu panu Dybce. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odniósł się do pisma, w którym jest 

napisane, że w efekcie stan drogi po zakończeniu robót jest lepszy, niż przed 

rozpoczęciem. Chodzi o położenie kanalizacji przez gminę. Podkreślił, że z tym 

stwierdzeniem bardzo by się kłócił.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że też 

by się kłócił, bo nie zawsze tak jest. Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie zgłosił.  

Następnie przeszedł do procedury głosowania i zapytał, kto jest „za” wnioskiem 

Wicestarosty Wieluńskiego w sprawie ustalenia stawek za zajęcie pasa drogowego: 

za zajęcie całej jezdni 100% - 8 zł/m2, za zajęcie jezdni do szer. 50% - 5 zł/m2, 

pobocza, chodniki, pozostały pas drogowy  - 3 zł/m2.  

 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął wniosek 

Wicestarosty Wieluńskiego w sprawie ustalenia następujących stawek za zajęcie 

pasa drogowego:  

- za zajęcie całej jezdni 100%                         - 8 zł/m2,  

- za zajęcie jezdni do szer. 50%                     - 5 zł/m2, 

- pobocza, chodniki, pozostały pas drogowy  - 3 zł/m2, 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił  

o przygotowanie stosownego projektu uchwały w tej sprawie na kwietniowe 
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posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu chyba, że pan kierownik zdąży  

na posiedzenie w dniu 27.03.br.  

 

 

 

Pkt 7 

Przyjęcie informacji Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego  

im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu o zawarciu umowy najmu pomieszczeń 

szkolnych o pow. 79,50 m2 ze Stowarzyszeniem WKS – Wieluń  

z przeznaczeniem na prowadzenie zajęć rekreacyjno-sportowych Kids 

Academy na okres 3 miesięcy. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

Justynę Kałuziak – z-cę naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru  

i Gospodarki Nieruchomościami. Powiedział, że w tym przypadku Zarząd nie 

podejmuje żadnej uchwały.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że nie, ponieważ  

umowa jest na okres 3 miesięcy, to jest tylko przyjęcie informacji.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, z której sali będą 

korzystać.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że z sali na I piętrze. 

Dodała, że do materiałów załączony jest rzut, żeby to zobrazować.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że wszystko jest 

dobrze, zgodnie z uchwałą tylko należy ten 3 punkt usunąć.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami zgodziła się.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu kontynuował, że jak już jest 

podpisane.   

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wyjaśniła, że umowa będzie 

podpisywana 1. kwietnia, więc ten punkt sobie usuną, bo to nie jest potrzebne.  
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się § 4 Prawa  

i Obowiązki Najemcy i zaznaczył, że nie jest przenumerowany drugi punkt i przy 

drugiej umowie jest to samo. Dodał, że pan dyrektor przygotował umowę prawie,  

że zgodną z podjętą przez Radę Powiatu w Wieluniu uchwałą.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że Zarząd 

przez aklamację przyjął informację z uwagami wskazanymi przez pana Henryka 

Wojcieszaka.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przez aklamację przyjął informację Dyrektora  

I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu o zawarciu 

umowy najmu pomieszczeń szkolnych o pow. 79,50 m2 ze Stowarzyszeniem WKS  

– Wieluń z przeznaczeniem na prowadzenie zajęć rekreacyjno-sportowych Kids 

Academy na okres 3 miesięcy z uwagami wskazanymi na CLXIX posiedzeniu 

Zarządu Powiatu w Wieluniu przez Pana Henryka Wojcieszaka - członka Zarządu.

  Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

  

 

Pkt 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie umowy najmu lokali znajdujących się w budynku zlokalizowanym  

na nieruchomości Powiatu Wieluńskiego – dot. wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy najmu lokali o łącznej pow. 36,20 m2 z Zarządem Oddziału Powiatowego 

Związku Nauczycielstwa Polskiego w Wieluniu z przeznaczeniem  

na działalność statutowo-administracyjną na okres 1 roku i 1 miesiąca. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

Agnieszkę Stępień – Wyrembak – wicedyrektor II Liceum Ogólnokształcącego  

im. Janusza Korczaka w Wieluniu.   

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami przekazała, że pani dyrektor pozostała 

przy dwóch pomieszczeniach, ale za wyższą stawkę choć w tę wyższą stawkę jest 
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chyba wkalkulowana opłata za media. Jak przeliczy się metry to wychodzi 504 zł, 

czyli w ramach dobrej współpracy wliczone są media.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1144/23 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu lokali 

znajdujących się w budynku zlokalizowanym na nieruchomości Powiatu 

Wieluńskiego (głosowało 5 członków Zarządu).      

  Uchwała Nr 1144/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 9 

Przyjęcie informacji Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza 

Korczaka w Wieluniu o zawarciu umowy najmu sali gimnastycznej i kortu 

tenisowego z prowadzącym jednoosobową działalność gospodarczą pod firmą 

Akademia Tenisa Arkadiusz Frączyk z siedzibą w Oleśnie na okres od 8 marca 

2023 r. do 31 sierpnia 2023 r. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy pani 

dyrektor chciałaby zabrać głos.  

Pani Agnieszka Stępień – Wyrembak – wicedyrektor II Liceum 

Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka w Wieluniu odpowiedziała, że sprawa 

jest oczywista.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami przekazała, że stawki to 40 zł netto  

i 20 zł bez oświetlenia, sala gimnastyczna to też 40 zł netto. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że niby jest  

to zgodnie z uwaloną uchwałą, ale ponieważ jest to pierwsza umowa sportowa 

sugerowałby, aby opierać się na umowach z ZS nr 1 i jeżeli jest jakiś regulamin  

to jest napisane, że wynajmujący zgodnie z regulaminem.  
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Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wyjaśniła, że to jest wewnętrzny 

regulamin pani dyrektor Urbańskiej-Golec.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu wskazał na zapisy  

w §1 Przedmiot umowy ust. 8. Dodał, że jego zdaniem można byłoby to wstawić  

w regulamin. Zauważył, że w uchwalonych zasadach nie było rozdziału Prawa  

i Obowiązki Wynajmującego. Zwrócił uwagę na zapis w § 3 ust. 3. Zajęcia 

prowadzone przez Najemcę nie są związane z zajęciami Wynajmującego  

i to wyłącznie najemca ponosi za nie odpowiedzialność oraz ust. 4. Do zapewnienia 

bezpieczeństwa uczestnikom zajęć organizowanych w przedmiocie najmu 

zobowiązany jest Najemca. Jego zdaniem to powinno znajdować się w Prawach  

i Obowiązkach Najemcy oraz punkt 1, że nie będzie płaci  jak nie będzie światła 

dałby to w punkcie… 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wtrąciła, że jest to kompilacja naszej 

umowy i umowy, którą przedłożył najemca.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że tylko nie wie co zrobić 

z punktem 2, że nie podnosi odpowiedzialności za pozostawione mienie. Być może 

jak stwierdził, że to można wstawić w pierwszym punkcie.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami przekazała, że na ważność umowy  

to nie wpływa.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaznaczył, że chodzi mu o to, 

aby trzymać się konsekwentnie wzoru. Dodał, że to tylko są jego refleksje, a umowa  

i tak jest podpisana.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem informacji.  

 

 

 

 

 

 

 



15 
 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął  

informację Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego im. Janusza Korczaka  

w Wieluniu o zawarciu umowy najmu sali gimnastycznej i kortu tenisowego  

z prowadzącym jednoosobową działalność gospodarczą pod firmą Akademia Tenisa 

Arkadiusz Frączyk z siedzibą w Oleśnie na okres od 8 marca 2023 r. do 31 sierpnia 

2023 r. (głosowało 5 członków Zarządu).      

 Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 10 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza  

w Wieluniu o zwiększenie środków przyznanych w ramach 

„Harmonogramu wydarzeń kulturalnych i oświatowych organizowanych  

przy współpracy ze Starostwem Powiatowym w Wieluniu w 2023 r.”  

na organizację konferencji edukacyjnej „Technologie jutra”. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana 

Dariusza Kowalczyka – dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu 

oraz pana Zenona Kołodzieja – naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i promocji.  Poprosił o zabranie głosu przez pana dyrektora Kowalczyka.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał o lokalizację 

konferencji – czy odbędzie się w szkole? 

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu potwierdził. Dodał, że jeśli konferencja uda się to, zostaną pozytywnie 

zweryfikowani przy organizowaniu i będą we wrześniu organizowali 2-dniową.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał o wkład wymienionych 

parterów  w konferencję.  
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Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu odpowiedział, że konferencja jest bezpłatna dla uczestników, zwykle 

takie konferencje są płatne przez uczestników, natomiast są na etapie zawiązywania 

współpracy i mają 6 sponsorów, którzy zadeklarowali wkład około 2 tys. zł każdy,  

z czego będą pokryte kanapki, materiały, materiały promocyjne, a ich wkład to około 

10zł-12 zł na uczestnika. Chodzi tu o wodę, kawę, ciastka. W zasadzie, jeśli zostanie 

jakiś grosz, to proponowałby baner, ewentualnie jakieś dyplomy za uczestnictwo, 

więc wkład będzie zadeklarowany i jest to 2 tys. zł od 6 uczestników.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu podkreślił, że nie mówi nic  

na temat potrzeby tylko uchwalony był niedawno harmonogram wydarzeń 

kulturalnych, oświatowych i to były 3 pozycje. Dodał, że było wiadomo, że na te 

zadania nie mamy zapewnionych do końca środków, dzisiaj Zarządowi przedstawi, 

że na same dotacje dla stowarzyszeń, których brakowało w budżecie i nie były 

uchwalone w budżecie, kalendarze, wyjazd chóru, który został zaproponowany  

to 257 800 zł. Zaznaczył, że jeżeli są robione takie rzeczy, a te pieniądze 

rzeczywiście zostały dostosowane co do grosza do harmonogramu tych kalendarzy, 

to jeżeli dokładamy 1 400 zł, to prosi o zaproponowanie gdzie zdjąć. Zwrócił się  

do pana naczelnika, który może pomoże, bo może coś się nie wydarzy i zostaną 

przeniesione środki.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że zrobią analizę jak do tego pory to wyglądało przy realizacji 

tych zadań.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

zwiększeniem środków przyznanych w ramach „Harmonogramu wydarzeń 

kulturalnych i oświatowych organizowanych przy współpracy ze Starostwem 

Powiatowym w Wieluniu w 2023 r.” na organizację konferencji edukacyjnej 

„Technologie jutra” o kwotę 1 400 zł. 
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) pozytywnie 

rozpatrzył wniosek Dyrektora Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu  

o zwiększenie środków przyznanych w ramach „Harmonogramu wydarzeń 

kulturalnych i oświatowych organizowanych przy współpracy ze Starostwem 

Powiatowym w Wieluniu w 2023 r.” na organizację konferencji edukacyjnej 

„Technologie jutra” o kwotę 1 400 zł (głosowało 5 członków Zarządu). 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy pan 

dyrektor chciałby jeszcze zabrać głos.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu powiedział, że chciałby poruszyć 2 sprawy, wydaje się zaległe. 

Podkreślił, że napisał wyjaśnienie w sprawie złego stanu drogi i miejsc parkingowych. 

Nadmienił, że pan starosta, Zarząd znają sprawę. Zostały wykonane fotografie 

parkingu i zostało skierowane pismo do pana starosty o podjęcie działań. Dodał,  

że te drogi mają swoje lata, ponad 60 lat, powstały razem z budynkami szkoły,  

nie były ponoszone żadne nakłady i rzeczywiście są w fatalnym stanie. Powiedział, 

że może zobowiązać się, że tak jak do tej pory te drogi będzie remontował, równiarką 

wyrównywał kruszywo, uzupełniał dziury, natomiast wydaje się, że celowy remont 

dróg jest ewentualnie po zamknięciu inwestycji rozbudowy hali i w formie 

koncepcyjnej urządzenie miejsc parkingowych, remont dróg przy tym projekcie hali, 

który uzyskał już pozwolenie na budowę jest ujęty, więc sensownie byłoby wtedy  

to doinwestować z uwagi na to, że maszyny budowlane zostaną wycofane i nie będą 

niszczyły tego, co jest, a w tej chwili zwraca się o doraźne wsparcie. Dodał, że jest 

zaległa sprawa rozbiórki garaży, na którą nie miał środków i wydaje się,  

że to zadanie należałoby zrealizować, idzie wiosna, więc przy remoncie dróg może 

by warto. Nadmienił, że szacował 2 lata temu i byłaby to kwota 12tys.zł-14 tys. zł. 

Jest pozwolenie, obiekt jest zabezpieczony, ale nie ma środków, żeby go rozebrać.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, z czego to jest 

zrobione.   

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu przekazał, że to jest żelbeton, jest wylewka, stropodach i cegła.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy kruszarka  

to skruszy.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że skruszy.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował,  

aby to skruszyć. Następnie powiedział, że zostanie to omówione.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu również powiedział, 

że zostanie to omówione.  

Pan Dariusz Kowalczyk – dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Jana Długosza 

w Wieluniu przekazał, że ostatnia sprawa dotyczy kortu tenisowego, o co prosił pan 

wicestarosta. Dodał, że ma zestawienie kosztów.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, aby zostawić  

to na później.  

 

 

 

Pkt 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania 

komisji konkursowej do opiniowania ofert złożonych w ramach otwartych 

konkursów na realizację zadań publicznych w roku 2023. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że dzisiaj  

o godz. 15.00 mija termin składania ofert. Aby wnioski zostały rozpatrzone należy 

powołać komisję. Dodał, że jego zdaniem będzie to bardzo dobry pomysł, jeśli  

to będzie Zarząd Powiatu i osoba pomocnicza jako sekretarz. Wskazał na brak 

zgłoszeń przedstawicieli organizacji pozarządowych na członków komisji 

konkursowej.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, dlaczego najprawdopodobniej nikt się nie zgłosił  

z organizacji pozarządowych. Nadmienił, że do piątku było złożonych 33 wniosków.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

inną propozycję. Nikt nie się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” tym, aby skład komisji 

konkursowej do opiniowania ofert złożonych w ramach otwartych konkursów  

na realizację zadań publicznych w roku 2023 stanowili członkowie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. Dodał, że nie wie, czy to jest możliwe.  
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Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że w tej chwili nie widzi przeszkód. Dodał, że sprawdzi czy nie 

ma przeciwskazań.  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję,  

aby skład komisji konkursowej  do opiniowania ofert złożonych w ramach otwartych 

konkursów na realizację zadań publicznych w roku 2023 stanowili członkowie 

Zarządu Powiatu w Wieluniu  (głosowało 5 członków Zarządu).  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że wydaje mu się, że nie, ponieważ to i tak decyduje Zarząd. Zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czyli skład Zarządu plus 

pani sekretarz komisji.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że tak, skład Zarządu plus pani sekretarz komisji w osobie pani Marty Woźniak.  

 

 

 

  Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1145/23 w sprawie powołania komisji konkursowej do opiniowania ofert złożonych 

w ramach otwartych konkursów na realizację zadań publicznych w roku 2023 

(głosowało 5 członków Zarządu).       

 Uchwała Nr 1145/23 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 12 

Podjęcie decyzji przez Zarząd Powiatu w Wieluniu w sprawie złożenia 

wniosku przez Powiat Wieluński w konkursie „Ogrody przyjazne naturze”,  

na utworzenie ogrodu sensoryczno-hortiterapeutycznego  

dla uczestników Warsztatów Terapii Zajęciowej w Rudzie w związku  

z wnioskiem Prezesa Stowarzyszenia Integracyjnego Działającego  

Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” - 

kontynuacja sprawy z CLXVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu z dnia 

10.03.2023 r. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że Wydział Edukacji zwrócił się z pisemnym zapytaniem do instytucji i jest zadanych 

szereg pytań, które budziły wątpliwości Zarządu, czy wniosek można złożyć. 

Zaznaczył, że tytuł prawny musi być obecny w różnej formie z tym, że jest jeszcze 

jedna przeszkoda, pan prezes w rozmowie, w której uczestniczył nie za bardzo chciał 

to przekazać, aby powiat złożył wniosek. W odpowiedziach załączonych przez 

Wydział Edukacji jest napisane, że powiat nie posiada prawa do dysponowania. Jest 

zapytanie: czy to wystarczy, aby powiat mógł złożyć wniosek, co zresztą członkowie 

Zarządu czytali. Są zawarte odpowiedzi. Dodał, że jest zdania, że poza tym,  

że muszą zabezpieczyć środki w wysokości, które nie są małe, to jego zdaniem nie 

podejmują się tego, pan prezes ma możliwości takiego samego stworzenia zwracając 

się Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i może taki wniosek złożyć. 

Nadmienił, że jeśli byłaby to działka powiatu, obiekt, tytuł prawny to pewnie powiat 

podjąłby się tego. Jego zdaniem należy odmownie rozpatrzyć. Udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że trzeba byłoby mieć 

umowę przynajmniej na dzierżawę np. na 5 lat, bo chodzi o cały okres trwałości, 

rozliczania, itd., poza tym brakuje na chwilę obecną kosztorysu ogrodu, bo tak 

naprawdę jest napisana kwota dofinansowana 150 tys. zł. Jego zdaniem pan prezes 

powinien przedstawić kosztorys, a tak to nie wiadomo, czy to ma być 500 tys. zł.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że jest 

jeszcze inna kwestia nawet jakby był kosztorys, a mianowicie pan prezes nie ma 
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wtedy prawa dysponowania tą nieruchomością gdzie prowadzi działania z innego 

zakresu. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że pan prezes sam siebie 

wyklucza. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zgodził się, że pan 

prezes sam siebie wyklucza i nie wie, czy pan prezes zdawał sobie z tego sprawę 

składając ten wniosek. Powiedział, że jak rozumie decyzja jest odmowna. Zapytał, 

kto jest „za” tym, żeby nie składać wniosku przez Powiat Wieluński w konkursie 

„Ogrody przyjazne naturze”, na utworzenie ogrodu sensoryczno-

hortiterapeutycznego dla uczestników Warsztatów Terapii Zajęciowej w Rudzie  

w związku z wnioskiem Prezesa Stowarzyszenia Integracyjnego Działającego  

Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami” oraz o poinformowaniu 

Prezesa ww. Stowarzyszenia o podjętej decyzji przez Zarząd Powiatu.  

 

 

 

        Zarząd Powiatu w Wieluniu przy 4 głosach „za”, 1 głosie „wstrzymującym się”, 

nikt nie był „przeciwny” podjął decyzję o nie składaniu wniosku przez Powiat 

Wieluński w konkursie „Ogrody przyjazne naturze”, na utworzenie ogrodu 

sensoryczno-hortiterapeutycznego dla uczestników Warsztatów Terapii Zajęciowej  

w Rudzie w związku z wnioskiem Prezesa Stowarzyszenia Integracyjnego 

Działającego Na Rzecz Osób Niepełnosprawnych i Ich Rodzin „Tacy Sami”  

oraz o poinformowaniu Prezesa ww. Stowarzyszenia o podjętej decyzji przez Zarząd 

Powiatu (głosowało 5 członków Zarządu).       

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia planu pracy Zarządu Powiatu w Wieluniu na 2023 r. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu omówił 

przedmiotową sprawę. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1146/23 zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Zarządu Powiatu  

w Wieluniu na 2023 r. (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1146/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 14 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1147/23 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1147/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego – do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały.  

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1148/23 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

Uchwała Nr 1148/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy Powiatowe Centrum 

Usług Wspólnych otrzymało środki z ubezpieczenia. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że tak. Następnie 

kontynuował omawianie punktu.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Udzielił głosu panu Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu odniósł się do nadwyżki 4 900 000 

zł, tak. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że 4 089 000 zł.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że kwoty, które pan 

skarbnik podał wyczerpują te środki.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że tak.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że za bardzo 

nie ma co dzielić. Udzielił głosu panu Wojcieszakowi.   

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do wydatków 

bieżących, w których są drogowe 1 900 000 zł. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu wyjaśnił, że drogowe  

w wydatkach bieżących są podwojone 1 900 000 zł razy dwa. Dodał, że w trakcie 

roku wydaje mu się, że budżet pozwoli na to, bo na razie nie zabiera się za obligacje, 

zwiększyć kwotę obligacji, jeżeli będzie taka potrzeba.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały.  

 

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1149/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1149/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu poza 

tym punktem panu naczelnikowi Kołodziejowi. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odniósł się do powołania Zarządu Powiatu do składu komisji konkursowej  

do opiniowania ofert złożonych w ramach otwartych konkursów na realizację zadań 

publicznych w roku 2023.  

 

 

Pkt 17 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały.  

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1150/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 

2023-2034 (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1150/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 18 

Sprawy bieżące.  

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że dodatkową sprawą jest „Zapoznanie z zawiadomieniem Łódzkiego Urzędu 

Wojewódzkiego znak: PNIK-I.4131.238.2023 z dnia 15 marca 2023 r. o wszczęciu 

postępowania w celu kontroli legalności uchwały Nr LXIV/390/23 Rady Powiatu  

w Wieluniu z dn. 27.02.2023 r. w sprawie rozpatrzenia petycji”. Przypomniał,  

że chodzi o petycję mieszkańców Drobnic dotyczącą ścieżki rowerowej. Zauważył,  

że jest projekt odpowiedzi przygotowany przez radcę prawną Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu. Stwierdził, że Zarząd zapoznał się z zawiadomieniem  

o wszczęciu postępowania.  

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z zawiadomieniem Łódzkiego Urzędu 

Wojewódzkiego znak: PNIK-I.4131.238.2023 z dnia 15 marca 2023 r. o wszczęciu 

postępowania w celu kontroli legalności uchwały Nr LXIV/390/23 Rady Powiatu  

w Wieluniu z dn. 27.02.2023 r. w sprawie rozpatrzenia petycji.    

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że na 16.04.br. jest planowane wydarzenie, zgodne z harmonogramem w Ożarowie, 

a jest to Dzień Weterana. Przekazał, że jako Zarząd Powiatu będą chcieli przekazać 

Stowarzyszeniu Historycznemu Bataliony Obrony Narodowej przyznaną przez 

Zarząd replikę szabli.  

 

 

 

Pkt 19 

Wolne wnioski. 

 

Na CLXIX posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wioski nie były 

złożone.  

 

 

 

Pkt 20 

 

Zamknięcie CLXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CLXIX posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 

 


